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БЕОГРАД – Координатор акционог тима за сарадњу са Хашким трибуналом Расим
Љајић оценио је данас да је хапшење јатака хашког оптуженика Ратка Младића била
очита грешка.

  

„Са овог места посматрано боље би било да су ти јатаци потенцијални трагови који воде
ка Младићу”, казао је Љајић на промоцији акције „Пошаљите честику пријатељства” и
подсетио да циљ нису јатаци већ Младић, тако да је грешка и то што он није лоциран и
изручен Трибуналу.

  

Љајић је то рекао поводом изјаве тужиоца за ратне злочине и координатора Акционог
тима за хапшење хашких бегунаца Владимира Вукчевића, који је оценио да је била
погрешна процена што су 2006. године хапшени Младићеви јатаци, уместо да је
искоришћена шанса да се помоћу њих евентуално дође до најтраженијег хашког бегунца.

  

Према Љајићевим речима, Младићеви јатаци, који су у затвору и против којих се води
кривични поступак, ухапшени су јер је тада Србија била под притиском да не сарађује са
Трибуналом.

  

Љајић је рекао да не може да говори о акцијама које ће бити спроведене и поновио да је
хапшење приоритет свих приоритета „јер је оно у овом тренутку главна препрека Србије
на путу ка ЕУ интеграцијама”.

  

Према Љајићевим речима, извештај о сарадњи Србије и Трубунала, у који је имао увид, а
који ће главни тужилац Серж Брамерц представити почетком децембра, би требало да
буде „реалан, објективан и надасве позитиван”.

  

(Бета)
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